
 InvitatZIUA:  Buna ziua! Asteptam intrebarile d-voastra.

 Ziuamod:  buna ziua, dle chiru si mult succes in ceea ce vreti sa faceti! 
intrebare: nu vi s-ar parea mai normal ca scolile sa aiba manageri angajati decat 
profesori care se joaca de-a managerii?

 InvitatZIUA:  Pentru Ziuamod; Ba da si daca m-ati urmarit, nu demult, 
propuneam ca tema de dezbatere manageri profesionisti in locul primarilor si al 
presedintelui consiliului judetean, iar autoritatile alese sa fie reprezentate doar la 
nivelul consiliului judetean si local. In opinia mea, administratiile si celelalte 
institutii, inclusiv cele de invatamant vor deveni eficiente atunci cand vor fi 
conduse de manageri calificati.

Dani: Ce ne puteti despre stirea aparuta in presa locala, potrivit careia ati fost 
trimis in judecata pentru ajutoarele acordate prin intermediul fundatiei Christian 
Gigi Chiru?

 Invitatziua:  Pentru Dani: Intr-adevar, cei de la TV Neptun m-au informat ca voi fi 
trimis in judecata pentru ca am acordat medicamente gratuite unui numar de 
23.000 de pensionari si persoane nevoiase, informatie care nu este confirmata 
de portalul instantelor. De unde stiu cei de la TV Neptun ce urmeaza sa mi se 
intample... cred ca intelege toata lumea. Iar daca tin cont de ultimele evenimente 
si de ultimele mele declaratii ma asteptam ca dupa primarul Matei, care s-a opus 
public falimentarii Portului Constanta, dar si altor proiecte si decizii ale conducerii 
USL Constanta, sa existe o reactie a acesteia si in ceea ce ma priveste. Daca 
trebuie sa confirm ca prin intermediul fundatiei am acordat medicamente gratuite 
celor 23.000 de pensionari si persoane nevoiase, pledez vinovat. Daca ma 
intrebati daca am incalcat vreo lege, va asigur ca nu exista nicio lege in tara asta 
care iti interzice ca din banii tai sa ajuti persoanele aflate in dificultate. Exista, 
intr-adevar, un complot la nivelul conducerii USL, Politiei si Parchetului, care a 
vizat inchiderea activitatii Fundatiei Christian Gigi Chiru. Anunt public ca imediat 
ce se va termina cu acest circ al  plangerilor penale, dosarelor in instanta, voi 
relua activitatea fundatiei si voi incerca continuarea programului de acordare de 
medicamente persoanelor nevoiase.


